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Ordf. Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade

s2.
- Föregående mötes protokoll nr 5-96 godkändes.
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Rapporter
- Magnus Månson informerade om att Bronsyxan under 1997 kommer att få en lägre fast
kostnad för värmedistributionen från Västerås Energi och Vatten (VEV). Detta p.g.a.

att föreningen nu har varit ansluten i 30 år. Rabatten är ca. 38 000 kronor för 1997.
- Magnus Månson och Mats Pettersson informerade om att VEV på prov gjort viss om-
byggnation av värmesystemet itvå av fastigheterna inom Bronsyxan. Detta har givit mycket
positiva resultat vad gäller värmefördelning och värmekomfort i dessa hus. För att få ytterligare
underlag för beslut föreslår styrelsen VEV att motsvarande åtgärder även görs i en fiastig-
het som ligger på maximalt avstånd från värmecentralen lämpligen utmed Lurblåsargatan där
man ofta har problem med att få varmt inne under kalla perioder.
Cm denna ombyggnation skulle utföras i alla 125 fastigheter inom Bronsyxan skirlle
möjligheterna öka för alla att få jämnare och tillfredsställande värme samtidigt som våra
värmekostnader totalt skulle kunna minskas. Kostnaden för ombyggnationen beräknas till 2500 -

3000 kr per fastighet. Plus kostnad om ca 1500 kr för eventuellt byte av defekt samsonventil. För
arbetskostnaden kan dock en skatterabatt om ca. 1000 kr för ovanstående beräknas ( 30% på

arbetskostnaden).
- Styrelsen beslöt att de åtgärder som utforts av Rörinstallatör under husen nu får anses slutförda
för denna gång. Magnus kontaktar Rörinstallatör för att få offert på regelbundna kontroller av vatten-
och avloppsstammarna under husen.
- Eftersom Bo Larsson ej var närvarande bordlades frågan om avrapportering från arbetsgruppen for
garagebelysninginummerskyltar. Detsamma gällde även avrapportering om kompostkvarn.
- Mats Pettersson gav en utomordentlig slutrapportering från arbetsgruppen för lokal avfallshantering.
I rapporten finns ett antal alternativa förslag respektive en rekommendation baserad på den enkät
som distribuerades till alla idecember. Denna går ut på att Bronsyxan låter uppföra ett antal miljö-
bodar vilket bl.a. ger en lägre soptaxa och möjlighet att på sikt få en väsentligt reducerad kostnad för
sophanteringen. Eftersom detta alternativ innebär en viss investering kommer styrelsen att
undersöka vilka möjligheter som finns att få bidrag till att skapa ett ekologiskt hållbart samhälle.
Styrelsen kommer att under nästa styrelsemöte besluta om en proposition att tas upp på årets
stämma.

, S 4. Ekonomin
- Kassören Erik Wredling presenterade ett preliminär resultat för 1996. Förlusten blir ung.
40 OOO kr. Erik presenterade även den preliminära budgeten för 1997, vilken visar på en
omslutning på knappt 1,5 miljoner kr. Kvartalsavgiften för andra kvartalet -97 foreslås hållas
oförändrad ttll2800.12760:- kr, medan 3:e och 4:e kvartalens avgifter höjs med 200 kr.



S 5. Kontrollav
Styrelsen diskuterade den skrivelse som beskriver hur man hittar eventuella läckage läckage
ivärmeomformarna. lnnan skrivelsen distribueras till medlemmarna för insättning i hus-
pärmen kommer alla kontaktombuden att få varsin kopia for bedömning och ideer.

S 7. Övriga frågor
- En av föreningens 4 m-stegar har varit försvunnen sedan månader. Den bör återlämnas
omgående.
- Erik Meddelade att den ekonomiska redovisningen från 30-årsjubileet på Bjurhovda-toppen
ännu ej är helt klar.
- Då sotningen under 1996 gjordes under november månad då våra papptak är kalla och
sköra bör sotarmästaren informeras om att detta arbete bör utforas då taken kan beträdas
utan risk. Magnus kontaktar sotarmästaren i detta ärende.

s6
- Arets toreningsstämma bestämdes preliminärt till den 27 maii Brandthovdaskolans
matsal. Sekr. Peter Haglund bokar lokal och tid. Styrelsen föreslår att man även detta
engagerar någon att bservera på kaffe med bröd på stämman.
- Styrelsen påminner om att tiden för motioner till årets stämma går ut den 31 mars.
- Valberedningen ombeds påbörja sitt arbete för att vara klara i god tid till stämman.

sB.
-Nästa möte bestämdes preliminärt till den 9 april.

se.
-Ordf. lVlagnus ivtånson tackaCe for visat intresse och förklarade mötet avslutat.
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